PERFECTING MOBILE PHOTOGRAPHY



18" BI-COLOUR LED RING LIGHT KIT

INTRODUCTION

Professional design with 18 inch USB powered ring light with 416 high power LEDs for even lighting of your subject with great power. The MOBIRL18 is designed for use with today's smartphones in portrait or landscape mode. It consists of 208 Daylight LED's and 208 Tungsten LED's, which can both be adjusted for intensity from 100% down to 10%. This kit also includes a reverse-folding 4-section light stand for easy mounting, as well as a mini ball head to mount your ring light to get the perfect lighting angle. It also comes with 3 flexible smartphone mounts with capabilities to mount it in portrait or landscape mode.

WARNING:

- Always keep this product dry. Do not use in the rain or in damp conditions.
- · Do not use any other power supply other than the original one included with this unit.
- The product contains high-voltage electronic parts. Touching the inside of the high-voltage circuit may result in electric shock. Do not disassemble.
- Stop using this product if it breaks open due to impact damage. STRONG electric shock may
 occur if you touch the internal components.
- Do not leave or store the unit in temperatures above 50°C to avoid damage to internal parts.
- Do not touch the electrical contacts with any type of conductive metals.
- Be sure to secure all connectors and other equipment. Do not misuse the equipment (for example: do not lift your camera by the light and vice versa).
- In case of abnormal function, sparks, excessive heat, flames or smoke, immediately power off the unit and disconnect the power if possible.

FEATURES:

- Designed for today's cameras and smartphones
- 416 powerful LED lights: Daylight LED's: 208 / Tungsten LED's: 208
- Dimmable for precise output
- Runs cool for close up use
- Produces a soft, directional light
- Great for unique lighting effects, macro and its signature catch-lights
- Color correct for perfect skin tones
- Includes built-in USB port to power other devices
- Comes with a padded carry case, light stand, mini ball head and smartphone mount

SPECIFICATIONS:

- Light: 416 LED's (208 Daylight / 208 Tungsten)
- Color Temperature: 3200°K ~ 5800°K
- Color Rendering Index (CRI): > 90
- Power Source: 120V AC 50 / 60Hz
- Dimensions: Outer: 18" / Inner: 12.4" / Weight: 2.76 lb
- Light Stand Max Height: 63"
- Accessories: Light stand, AC adapter, mini ball head with shoe mount, mini ball head with 1/4"-20 screw, flexible smartphone adapter (3), smartphone adapter with 1/4"-20 mount, accessory storage pouch and padded carry case

CUSTOMER SERVICE:

For more information or service contact Customer Service Department.

Email: service@gentec-intl.com • Phone: 905-513-7733







INSTRUCTIONS

LIGHT STAND INSTALLATION:

Your light stand has the ability to reverse-fold its legs for more compact storage.

- 1. Loosen the Lock Knob on leg brace assembly.
- 2. Spread the legs out so that they now are below the light stand and then tighten the Lock Knob to secure.
- 3. To raise the light stand to your desired height, loosen respective lock knobs on each light stand section and raise each one until you have reached your desired height. Make sure to tighten the lock knobs.
- 4. Take the ring light and loosen the knob on the base of the mount. Align it above the light stand and then install the base onto the light stand.
- 5. Tighten the mount knob to ensure that it is securely mounted on the light stand.

MOUNTING EQUIPMENT TO THE 18 INCH RING LIGHT:

You are able to mount various objects inside the ring of the ring light, such as cameras or smartphones. You can mount up to 3 smartphones with the included flexible smartphone adapters.

SMARTPHONE INSTALLATION

- 1. For smartphone installation, take the Flexible Smartphone Adapter and screw it into one of the three the 1/4"-20 receptacles located inside of the ring light.
- 2. Once secure, insert your smartphone by stretching the spring-loaded mount and inserting the smartphone into the mount. When you release The mount, it will automatically clamp your smartphone, keeping it secure. To change the orientation from portrait to landscape, rotate the mount to the desired orientation. You may bend the flexible mount so that it may extend in front of your ring light. You may also bend it to any desired angle, and it will hold it's position.
- **3.** To remove your smartphone, simply stretch the ends of the smartphone mount to release the smartphone. The smartphone adapter can hold smartphones from 2.5 to 3.3 inches wide.

BALL HEAD INSTALLATION (SHOE MOUNT):

Your ring light is equipped with 3 shoe mounts on the outside of the ring light at the top and sides.

- 1. Take the ball head with built-in shoe mount and slide it into any of the mounts on the ring light.
- 2. You can mount any object to the ball head, including a camera, camcorder, smartphone via the smartphone adapter with 1/4"-20 mount, microphone or any other accessory with a standard 1/4"-20 mount.
- **3.** There are three shoe mounts on your ring light at the top and on the sides. Make sure that you have securely tightened the knurled knob on the ball head prior to attaching your equipment. Failure to do so may result in the ball head slipping out of the shoe mount and potentially damaging your equipment.

BALL HEAD INSTALLATION (1/4"-20 MOUNT):

- 1. First, attach the included mini ball head with built-in 1/4"-20 screw to any mount inside the ring.
- 2. Mount your camera or camcorder to the ball head by aligning the receptacle in the bottom of your camera to the 1/4"-20 threaded screw of the ball head.
- 3. Rotate your camera until it is securely fastened to the ball head. Make positioning adjustments to the ball head by using the lock screw on the ball head.

POWERING ON, AND USING THE UNIT:

- 1. Connect the AC adapter between the ring light and an AC outlet.
- 2. To turn on the unit, turn the ON/OFF (left) knob clockwise to turn on the ring light.
- **3.** To adjust the light intensity, continue to rotate the ON/OFF knob. Rotating it to the right will increase the light output, and rotating it to the left will decrease the light output.
- 4. To adjust the color temperature, rotate the Color Temperature (right) knob.
- 5. Rotating it to the right will increase the Daylight LED's and rotating it to the left will increase the Tungsten LED's.
- Use both knobs in conjunction with each other to achieve your desired light temperature and output.
- 7. To turn off the unit, turn the ON/OFF (left) knob fully counter-clockwise to turn off the ring light.
- 8. Your ring light also includes a 5V USB port for charging devices, such as a smartphone. Connect a USB cord (not included) between the USB port and your device. The ring light must be plugged into an AC outlet and turned on in order to use power the USB port.



Live stream on all platforms using multiple smart devices



Record on any smartphone in vertical or horizontal position



Record using your favourite camera mounting with included ball head



Attach accessories to built-in cold shoe mounts



LA PHOTOGRAPHIE MOBILE PERFECTIONNÉE



KIT DE LAMPE ANNULAIRE DEL DEUX COULEURS DE 18 PO

INTRODUCTION

Lampe annulaire USB de 18 pouces de conception professionnelle dotée de 416 DEL fournissant un éclairage uniforme et puissant. Le MOBIRL18 est parfait pour être utilisé avec les téléphones intelligents d'aujourd'hui en mode portrait ou paysage. Il compte 208 DEL lumière du jour et 208 DEL tungstène dont l'intensité peut être réglée de 100 % à 10 %. Le kit inclut un support pliant à 4 sections pour faciliter l'installation ainsi qu'une mini rotule pour monter la lampe annulaire et obtenir l'angle d'éclairage parfait. Le kit comprend également trois montures flexibles pour téléphones intelligents pouvant être adaptées aux modes portrait ou paysage.

AVERTISSEMENT:

- Toujours conserver au sec. Ne pas utiliser sous la pluie ou à l'humidité.
- Ne pas utiliser avec d'autres sources d'alimentation que celle fournie avec ce produit.
- Le produit contient des pièces électroniques de haut voltage. Tout contact avec l'intérieur du circuit de haut voltage peut donner un choc électrique. Ne pas démonter.
- Cesser d'utiliser le produit s'il s'ouvre à cause d'un impact. Tout contact avec les composantes internes peut provoquer un choc électrique SÉVÈRE.
- Ne pas laisser ou entreposer le produit dans des température de plus de 50 °C (120 °F) afin d'éviter tout dommage aux composantes internes.
- Ne pas toucher aux contacts électriques avec un métal conducteur.
- Assurez-vous que l'installation est sécuritaire, incluant les connexions et tout autre équipement. Ne pas faire un mauvais usage de l'équipement (par exemple, ne pas lever votre appareil par la lampe et vice versa).
- En cas de fonctionnement anormal, d'étincelles, de chaleur excessive, de flammes ou de fumée, éteindre immédiatement l'alimentation du produit et le déconnecter si possible.

CARACTÉRISTIQUES:

- Conçu pour les téléphones intelligents d'aujourd'hui
- 416 lumières DEL puissantes : 208 lumière du jour et 208 tungstène
- Éclairage réglable pour plus de précision
- Demeure frais pour une utilisation rapprochée
- Produit une douce lumière directionnelle
- Parfait pour des éclairages uniques, la macro et ses reflets typiques
- Fidèle aux couleurs pour des tons de peau parfaits
- Port USB inclus pour alimenter d'autres appareils
- Vendu avec un étui rembourré, un support à lumière, des mini rotules et des montures pour téléphone intelligent

SPÉCIFICATIONS:

- Source lumineuse : 416 DEL (208 lumière du jour / 208 tungstène)
- Température de couleur : 3 200 K ~ 5 800 K
- Index de rendu des couleurs (CRI): > 90
- Source d'alimentation : 120V AC 50 / 60 Hz
- Dimensions : extérieure : 18 po / intérieure : 12,4 po / Poids : 2,76 lb
- Hauteur maximale du support à lumière : 63 po
- Accessoires: support à lumière, adaptateur secteur, mini rotule avec porte-accessoire, mini rotule avec vis 1/4-20, montures flexibles pour téléphones intelligents (3), adaptateur pour téléphones intelligents avec monture 1/4-20, étui de rangement et étui de transport rembourré

SERVICE À LA CLIENTÈLE:

Pour plus d'information ou une réparation, contacter le Département de service à la clientèle.

Courriel: service@gentec-intl.com • Téléphone: 905-513-7733







INSTALLATION DU SUPPORT À LUMIÈRE:

Il est possible de replier les pattes de votre support à lumière pour faciliter son rangement.

- Dévisser le verrou sur la structure du support à lumière.
- Écarter les pattes pour qu'elles se retrouvent sous le support à lumière et verrouiller pour maintenir en place.
- 3. Pour monter le support, dévisser les verrous sur chaque section et remonter chacune d'elles pour atteindre la hauteur désirée. Assurez-vous de bien verrouiller ensuite.
- 4. Prendre la lampe annulaire et dévisser le verrou qui se trouve à la base de la monture. Placer la lampe au-dessus du support à lumière et fixer la base.
- 5. Resserrer le verrou afin de s'assurer que le tout est bien fixé sur le support à lumière.

INSTALLATION D'ÉQUIPEMENT SUR LA LAMPE ANNULAIRE 18 PO:

Il est possible de monter différents objets à l'intérieur de l'anneau de la lampe annulaire, comme des appareils photo ou des téléphones intelligents. Il est possible d'installer jusqu'à trois téléphones intelligents grâces aux adaptateurs flexibles inclus.

INSTALLATION D'UN TÉLÉPHONE INTELLIGENT:

- 1. Visser l'adaptateur flexible pour téléphone intelligent sur l'un des trois réceptacles 1/4-20 situés à l'intérieur de la lampe annulaire.
- 2. Une fois installé, étirer la monture à ressort et insérer le téléphone intelligent. Lorsque la monture est relâchée, elle se resserrera sur le téléphone intelligent pour le maintenir bien en place. Pour changer l'orientation de la monture de portrait à paysage, tourner la monture jusqu'à l'orientation désirée. Il est possible de plier la monture flexible pour qu'elle s'étire jusque devant la lampe annulaire. Il est également possible de la plier selon tout angle désiré et cette position sera maintenue.
- 3. Pour retirer le téléphone intelligent, étirer simplement les extrémités de la monture. L'adaptateur peut contenir des téléphones intelligents d'une largeur de 2,5 po à 3,3 po.

INSTALLATION DE LA ROTULE (PORTE-ACCESSOIRE):

Votre lampe annulaire est équipée de trois porte-accessoires à l'extérieur de l'anneau, sur le dessus et sur les côtés.

- La rotule possède une monture intégrée. Insérer la rotule dans l'un des porte-accessoires de la lampe annulaire.
- 2. De nombreux objets peuvent être installés sur la rotule, comme des appareils photo, des caméscopes, des téléphones intelligents grâce à l'adaptateur 1/4-20, des micros ou tout autre accessoire avec une monture 1/4-20 standard.
- 3. Votre lampe annulaire est équipée de trois porte-accessoires à l'extérieur de l'anneau, sur le dessus et sur les côtés. Assurez-vous d'avoir bien resserré le verrou sur la rotule avant de fixer tout autre équipement. Si vous ne le faites pas, la rotule pourrait sortir de sa monture et ainsi causer des dommages à votre équipement.

INSTALLATION DE LA ROTULE (MONTURE 1/4-20) :

- D'abord installer la mini rotule sur l'une des montures situées à l'intérieur de la lampe annulaire à l'aide de la vis 1/4-20 intégrée.
- 2. Ensuite, installer votre appareil photo ou caméscope sur la rotule en alignant le réceptacle situé sous votre appareil avec la vis 1/4-20 de la rotule.
- 3. Tourner l'appareil jusqu'à ce qu'il soit bien vissé sur la rotule. Ajuster la position de la rotule à l'aide de la vis de verrouillage située sur la rotule.

ALIMENTATION ET UTILISATION DU PRODUIT:

- 1. Connecter l'adaptateur secteur à votre lampe annulaire et dans une prise de courant.
- 2. Allumer la lampe en tournant le bouton ON/OFF dans le sens des aiguilles d'une montre.
- 3. Régler l'intensité de la lumière en continuant de tourner le bouton ON/OFF vers la droite pour augmenter l'intensité de la lumière ou vers la gauche pour réduire l'intensité de la lumière.
- 4. Régler la température de couleur en tournant le bouton de droite.
- 5. En le tournant vers la droite, les DEL lumière du jour augmenteront. En le tournant vers la gauche, les DEL tungstène augmenteront.
- 6. Utiliser les deux boutons simultanément pour atteindre l'effet et l'intensité désirée.
- 7. Pour éteindre la lampe, tourner le bouton ON/OFF dans le sens contraire aux aiguilles d'une montre.
- **8.** Votre lampe annulaire inclut également un port USB 5 V pour recharger des appareils, comme des téléphones intelligents, à l'aide d'un câble USB (non-inclus). La lampe annulaire doit être connectée à une source d'alimentation et allumée afin d'alimenter des appareils.



Diffusez en direct sur toutes les plateformes en utilisant plusieurs appareils intelligents



Enregistrez en utilisant votre appareil photo favori grâce à la rotule incluse



Enregistrez sur tous les téléphones intelligents en position verticale ou horizontale



Fixez vos accessoires aux porte-accessoires intégrés

